

Date: 5 January 2026

日期：2026 年 1 月 5 日

To: Shandong Weigao Group Medical Polymer Company Limited

致：山东威高集团医用高分子制品股份有限公司

Dear Sirs,

敬启者：

Major Transaction and Connected Transaction

主要交易-关联交易

We refer to the Company's announcement dated 5 January 2026 (the "Announcement") and the circular to be issued (the "Circular") in connection with the captioned transaction.

兹提述贵公司就上述交易刊发日期为 2026 年 1 月 5 日的公告（“公告”）及拟将发行的通函（“通函”）。

We hereby give and confirm that we have not withdrawn our consent to the issue of the Announcement and the Circular with the inclusion of a copy of our asset valuation report and the references to our name (including our qualification) in the form and context in which they appear.

吾等谨此同意贵公司在公告和通函内披露吾等准备的资产评估报告及于通函内并按所需提述吾等的名称（包括吾等的资质），且吾等确认并未撤回上述同意。

We confirm that we are not beneficially interested in the share capital of any member of the Company and its subsidiaries nor did we have any right (whether legally enforceable or not) to subscribe for or to nominate persons to subscribe for securities in any member of the Company and its subsidiaries.

吾等确认无于贵公司及其附属公司之股份中拥有权益并无认购或提名其他人士认购任何贵公司及其附属公司股权之权利（不论可否依法强制执行）。

We also confirm that we did not have any direct or indirect interest in any assets which had since 31 December 2024 (being the date to which the latest published audited accounts of the Company were made up) been acquired or disposed of by or leased to any member of the Company and its subsidiaries, or were proposed to be acquired or disposed of by or leased to any member of the Company and its subsidiaries.

吾等确认无于任何贵公司及其附属公司自 2024 年 12 月 31 日（即贵公司最近期刊發的經審核賬目之編製日期）起所收购、出售、租用、或建议收购、出售或租用的资产中拥有任何直接或间接的权益。

We also consent to this letter and a copy of our asset valuation report being made available for public inspection.

吾等同意将此函件及吾等之资产评估报告提供予公众查阅。

Yours faithfully

For and on behalf of

China United Assets Appraisal Group Ltd.

中联资产评估集团有限公司

（签字盖章）

